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Composition
"History of my Republic".

I want to tell уou a story of my country, simultaneously comparing it to history of my life.Although to me is a bit years only 13, to my country too a bit only 25 carried out as to the independent republic.
When a man tells about itself  he tells about that when he was born who his parents are.My republic was born 25 back.Her parents were Union of  Independent States, then she became separated from and began to live independently.Now on age she looks like a young girl.Now we will  tell a bit about our friends .My country has very many friends.In general our President Nursultan  Nazarbaev conducts peaceful politics.Our republic gave up a nuclear weapon.  People of many nationalities live in our country, but all together we celebrate such holidays as Nauryz, Victory Day.I have friends of different nationalities too, but we do not notice it.
When a man tells about itself,he tells as he grew, what was interesting in his life, what successes and problems he has.My republic grew too, got strong, developed and continues to develope .This year our country marks anniversary- 25 years of  Independence.Over the years she obtained a great deal .In my country people began to live better, there is all in our shops.Our state produces many products on an export.We are rich in grain.Next year in our state will pass EXPO - 2017.Many countries will arrive to us.
And at the end of the history  a man usually tells about the plans on the future.My plans on the  future to make off school, enter college.To become a good specialist in the area.And to be of the use to the republic .Similarly I think in our state there are many plans  on the future, as our President talks in Message of people.
I think all of them will be carried out if we all together will live in the piece,we will help each other, to do well, work, conduct the healthy way of life .I want to wish successes to my country in the achievement of the plans!









                                                     Сочинение
«История моей Республики».

Я хочу вам рассказать историю моей страны,одновременно сравнивая её с историей моей жизни.Хотя мне немного лет всего 13,моей стране тоже немного всего 25 лет исполняется как независимой республике.Когда человек рассказывает о себе он рассказывает о том когда он родился ,кто его родители.Моя республика родилась 25 лет назад.Её родители СНГ, потом она отделилась и стала жить самостоятельно.Сейчас по возрасту она похожа на молодую девушку.Теперь немного расскажем о наших друзьях.У моей страны очень много друзей.Вообще наш Президент Нурсултан Назарбаев ведет миролюбивую политику.Наша республика отказалась от ядерного оружия.В нашей стране живут люди многих национальностей ,но все вместе празднуем такие праздники как Наурыз,День Победы.У меня тоже есть друзья разных национальностей, но мы не замечаем этого.Когда человек рассказывает о себе ,он рассказывает как он рос,что у него было интересного в жизни,какие у него успехи и проблемы.Моя республика тоже росла,крепла,развивалась и продолжает развиваться.В этом году наша страна отмечает юбилей-25 лет Независимости.За эти годы она добилась очень многого.В моей стране люди стали жить лучше,в наших магазинах есть все.Наше государство производит много продукции на экспорт.Мы богаты зерном.В следущем году у нас будет проходить EXPO-2017.К нам приедут все страны.И в конце своей истории обычно человек рассказывает о своих планах на будущее.Мои планы на будущее это закончить школу,поступить в училище.Стать хорошим специалистом в своей области.И приносить пользу своей республике.Так же я думаю у нашего государства много планов на будущее,как говорит наш Президент в Послании народу.Я думаю все они осуществлятся если мы все вместе будем жить в мире ,будем помогать друг другу,хорошо учиться, работать,вести здоровый образ жизни .Хочу пожелать удачи моей стране в достижении своих планов!
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